
Vergadering Statencommissie op woensdag 15 november 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag vervolgens 
mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat gebeuren.  
 
 
A.1 Achtergrondinformatie proces bollenteelt (GS-brief van 17 oktober 2023)  
 
Fractie GroenLinks 
Mensen kunnen Parkinson, een zeer ernstige ziekte, krijgen van bepaalde gewasbeschermings-
middelen en het college organiseert een bijeenkomst. Waarom kiest het college niet voor hardere 
maatregelen - n.a.v. het juridisch precedent van Boterveen en de adviezen van onze Commissaris van 
de Koning? 
 
Fractie PvdA 
Los van de enigszins wonderlijke constructie waarin het college van GS (waarin ook de CdK zitting 
heeft) reageert op de aanbevelingen van de CdK, roept de reactie van het college op de door de CdK 
gedane voorstellen bij de PvdA-fractie veel vragen op, vooral t.a.v. de te ontwikkelen ruimtelijke visie 
op de balans tussen landbouw, natuur en bewoners. 
De PvdA-fractie wil graag deze vragen voorleggen aan de overige fracties en het college van GS en 
hierover het debat aangaan. Vandaar dat we deze brief willen agenderen voor de eerstvolgende 
commissievergadering. Hiervoor levert mijn fractie een onderbouwing aan. 
 
Fractie D66 
De fractie D66 wil deze brief agenderen voor bespreking. Er zal een agenderingsverzoek worden 
ingediend. 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.5. Beantwoording vragen over DPLG in commissie van 18 oktober 2023 (brief van 

20 oktober 2023 van gedeputeerde J. Otter) 
 
Fractie BBB 
- Vraag (pag. 3, vraag fractie PVV): Kunnen wij uit het gegeven antwoord concluderen, dat wanneer 

agrarisch gebruik niet te combineren is, deze grond automatisch wordt afgewaardeerd naar 
natuurgrond?  

- Wat zijn hiervoor de gevolgen voor de agrariër? 
 
Reactie gedeputeerde 
 
 
  



A.10. Steun provincie Drenthe voor aanvraag Regiodeal Zwolle (GS-brief van 31 oktober 
2023) 

A.12. Nieuw Convenant Regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe (GS-brief van 31 oktober 2023) 
 
Fractie  GroenLinks 
- Veel regionale ontwikkelingen via regiodeal in zuidoost en regio Zwolle (zuidwest Drenthe). 
- Zijn er ook plannen voor andere regio's waar Drentse gemeenten bij betrokken zijn? Zo ja welke 

plannen en welke gemeenten. 
- En kunnen zij ook in de toekomst op provinciale cofinanciering rekenen? 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.13. Aanvullend advies met betrekking tot gasveld Emmen-Nieuw Amsterdam in 

winningsplan ZO Drenthe Zuur (afschrift GS-brief van 2 november 2023 aan de 
staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat) 

 
Fractie D66 
D66 is verheugd over het heroverwegen van het advies van september jl. Het gewijzigde advies om 
winning uit het gasveld Emmen- Nieuw Amsterdam niet toe te staan steunen we van harte.  
- Is er een 1e reactie van Staatssecretaris Vijlbrief bekend? 
 
Reactie gedeputeerde  
 
 
A.20 Wijziging Subsidieverordening natuur- en landschapsbeheer provincie Drenthe 2016 

(GS-brief van 7 november 2023) 
 
Fractie BBB  
- Vraag bij artikel 2.1.: Betekent een en ander, dat nieuwe gemeenten niet meer kunnen aansluiten 

aangezien navolgende subsidies eerst in aanmerking komen? 
- Vraag bij 2.9.: Wegstrepen van “de Wet Natuurbescherming” betekent dat alles valt onder de 

Omgevingswet; wat zijn de gevolgen hiervan? 
- Vraag bij artikel 2.15.: Verlagen van de drempelwaarden betekent dat dan dat men eerder in 

aanmerking komt voor subsidie en is de verwachting dan dat er meer gebruik van gemaakt 
worden? 

 
Reactie gedeputeerde  
 
 
B.8. Brief van Overlegorgaan Fysieke Leefomgeving van 3 november 2023 over Aanbieding 

Agenda Natuurinclusief 2.0 
 
Fractie PvdA  
De agenda Natuurinclusief 2.0 biedt een veelbelovend perspectief op een natuurinclusieve 
samenleving. Een perspectief dat verder rijkt dan beschermde natuur, en bovendien met talloze 
overheidsorganen en stakeholders een integrale visie biedt op hoe we binnen uiteenlopende 
domeinen kunnen toewerken naar een natuurinclusieve samenleving.  
  



Vandaar de volgende vragen aan het college van GS: 
1. Hoe kijkt GS aan tegen deze Agenda Natuurinclusief? 
2. Zijn onderdelen van deze agenda al onderdeel van staand beleid, en zo niet: hoe en in hoeverre 

gaat het college (delen van) deze agenda integreren in nieuw te formuleren beleid, bijvoorbeeld 
de Omgevingsvisie? 

 
Reactie gedeputeerde  
 
 
B.9. Brief van de heer G. Polet en mevrouw I. Becker van 6 november 2023 over Groningen 

Airport Eelde – Hoog tijd voor iets heel anders 
 
Fractie ChristenUnie 
Brief B9 onder het agendapunt LIS betreft een brief van inwoners over Groningen Airport Eelde. Ik zou 
hier woensdag graag de vraag willen stellen hoe we als PS worden meegenomen in de besluitvorming 
rondom wel/niet investeren in GAE. Is al zicht op wanneer hiervoor een statenstuk naar PS komt? Ik 
neem aan dat er niet een bedrag in de begroting wordt aangenomen en daarmee besloten wordt om 
te kiezen voor investeren. 
 
Reactie gedeputeerde 
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